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PIIRI 107-B 
 

Lions Club International 
 

Piirikuvernööri, DG 2020-2021 Susanna Jokiperä 

LC Espoo/City 

Tel. 040 7699 544 e-mail: sus.jokipera@gmail.com 
 

varapiirikuvernöörit: Mika Pirttivaara 050 433 5803 ja Aki Naukkarinen 0500 726 155  
e-mail: DG-tiimi: dg107b@gmail.com, piirihallituksen jäsenet: etunimi.sukunimi@lions.fi  
Nettisivut: www.jellona.info (piiri), www.lions.fi (liitto), www.lionsclubs.org (järjestö) 
Facebook: www.facebook.com/jellona.info/  
Piirin tili:FI72 1004 2049 12 BIC NDEAFIHH 

 

Teemme hyvän näkyväksi – Vi gör det goda synligt 

 
 

 

PIIRIHALLITUKSEN KOKOUS 2/2020-21 7.11.2020  

Miessakit ry, Annankatu 16 B 28, 00100 HELSINKI 

 

1. Kokouksen avaus       DG Susanna Jokiperä 

DG Susanna Jokiperä avasi kokouksen ja toivotti kaikki paikalla olevat ja linjoilla olevat 

osallistujat tervetulleiksi tähän hybridikokoukseen ja avasi kokouksen klo 14.17. 

 

2. Todetaan kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri 

Piirin sääntöjen mukaan hallituksen puheenjohtajana toimii piirikuvernööri ja sihteerinä 

piirisihteeri. 

Todettiin. 

 

3. Todetaan kokouksen läsnäolijat (lista kiertää)    CS Jukka Uusitalo 

Paikalla oli 16 Leijonaa ja linjoilla oli puolestaan 5 Leijonaa, yhteensä 21 Leijonaa. 

          Liite 1 

 

4. Kokouksen sääntöjen mukaisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Kutsu on lähtenyt la 24.10.2020 ja paikalla on tarpeeksi piirihallituksen jäseniä, joten kokous 

on laillinen ja päätösvaltainen. 

 

5. Valitaan pöytäkirjan tarkastajat ja äänten laskijat 

Pöytäkirjan tarkastajiksi ja äänten laskijoiksi valittiin GMT Hannu Saarnilehto ja DC Teemu 

Laitinen. 

 

6. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi 

Esityslistaan tehtiin esittäjien aikatauluista johtuvia muutoksia: Kohdat 9 ja 21 käsitellään heti 

tämän kohdan jälkeen ja kohta 22 kohdan 11 jälkeen.   Liite 2 

 

9. Toimintakertomus 2019-2020     IPDG Kristiina Jäntti 

mailto:sus.jokipera@gmail.com
mailto:dg107b@gmail.com
mailto:etunimi.sukunimi@lions.fi
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IPDG Kristiina Jäntti kertoi valokuvien avulla monipuolisesti kauden 2019-2020 

tapahtumista. 

 

21. Leotoiminta    DC Sakari Heinonen (ja Sanna Nenonen) 

Leorintamalla on yleisesti ottaen hiljaista. Piirissämme on kaksi Leoklubia. LC Espoo/Cityn 

leoklubihanke etenee, nyt on kuusi ehdokasta. Infotilaisuus on pidetty 5.10.2020. Liite 3 

 

7. Piirin toimintasuunnitelma loppukaudella 2020-20201  DG Susanna Jokiperä 

DG Susanna Jokiperä kertoi monipuolisesti kauden tulevista tapahtumista. Lopuksi 

kohotimme maljan leijonatoiminnalle: 70 vuotta Suomessa.   .  

          Liite 3 

 

8. Tilinpäätöksen esittely kausi 2019-2020     CT Olli Pihlaja 

CT Olli Pihjala esitteli kauden 2019-2020 tilinpäätöksen. 

Piiritoiminnan tuotot olivat  17.157,00 

Piiritoiminnan kulut olivat  7.778,00 

Piiritoiminnan ylijäämä oli  +9.379,00 

 

Aktiviteettitoiminnan tuotot    480,00 

Aktiviteettitoiminnan kulut        0,00 

Aktiviteettitoiminnan ylijäämä  +480,00 

 

Tilikauden 2019-2020 ylijäämä yhteensä   +9.859,00 € 

Tase (€) 

Vastaavaa 24.528,36 

Vastattavaa 24.528,36       Liite 3 

 

10. Hallituksen hyväksyntä tilinpäätökselle 

Hallitus hyväksyi kauden 2019-2020 tilinpäätöksen. 

 

11. Tämän kauden taloustilanteen läpikäynti    CT Olli Pihjala 

CT Olli Pihjala esitti talouden tilanteen 31.10.2020 

Tuotot:  5.424,00 € 

Kulut:  3.040,13 € 

Piiritoiminnan ylijäämä  + 2.383,87 €      Liite 3 

 

22. Nenäpäivä ja AR-Säätiö      PDG Reijo Stedt 

Varsinainen Nenäpäivä on 13.11.2020. Keräysaika on 30.10 - 15.11.2020, mutta vähintään 

kerätään ja ollaan näkyvillä 13.11.-15.11.2020. Keräyslippaita on jo aikaisemmin mukana 

olleilla klubeilla. Keräyslupa on voimassa 29.4.2022 asti. Lisää lippaita on saatavilla PDG 

Reijo Stedtiltä. 
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AR-Säätiön adresseja kannattaa käyttää kaikenlaisissa muistamisissa.  Adressi luovutetaan 

10 €:n lahjoituksella ja jokaisesta adressista tulee piirille 1,5 €. Reijo kertoi myös ARS 

aktiviteetin rahoituksen hakemisesta.  

          Liite 3 

 

12. 1.VDG:n puheenvuoro       1 VDG Mika Pirttivaara 

Tulevan kauden suunnittelu on alkanut. Pyritään tekemään yhteistyötä Espoon kaupungin 

kanssa. 

          Liite 3 

 

13. 2.VDG:n puheenvuoro      2 VDG Aki Naukkarinen 

Etävierailuja klubeihin on tehty tähän mennessä kuusi kpl. Lisäksi kaikki läheisesti osuvat 

kansainvälisiin, liiton sekä piirin webinaareihin on 2VDG Aki osallistunut. 

          Liite 3 

 

KAHVITAUKO KLO 15.40 - 15.55 

 

14. 1. Alue 

  1. Lohko  ZC Matti Koskinen 

Klubeihin on ollut sähköposti ja puhelin yhteyksiä. Klubeissa on ollut haasteita 

osallistumisten kanssa. Klubikokouksia on pidetty mahdollisuuksien mukaan ja 

vuosikokoukset on pidetty vähintään etänä.Kk ilmoitukset ja maksut on hoidettu.  

          Liite 3 

 

  2. Lohko  ZC Teijo Junnola 

Ei paikalla, ei raporttia 

 

  3. Lohko ZC Olavi Vanninen 

Helsinki/Sata on pitänyt syys- ja lokakuun kokoukset. Joulukonsertti on peruttu, ei uusia 

jäseniä.  ZC Olavi Vanninen ei ole ollut yhteydessä muihin klubeihin. 

 

  4. Lohko  ZC Heikki Hartikainen 

Pienten klubien kasvattaminen on haasteellista. Ehkä marraskuun lopussa on 

lohkotapaaminen. Uutta klubia ideoidaan Pitäjänmäen alueelle.    

          Liite 3 

 

15. 2. Alue 

  1. Lohko ZC Eveliina Ala-Kulju 

Kahteen klubiin on saatu uusia jäseniä, myös menetetty. Kaivataan ideoita klubien 

aktivointiin. Klubeissa osallistuminen etäkokouksiin on ollut hyvä. Uuden leoklubin tiimoilta 
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on järjestetty Pop up aktiviteetti.        

          Liite 3 

 

  2. Lohko  ZC 

Espoo/Pohjoinen on tänään järjestänyt Auta lasta-auta perhettä aktiviteetin Lähderannassa. 

 

  3. Lohko ZC Pekka Virtanen 

Pyrittävä saamaan eläkeikää lähestyvät leijoniksi. Yhteyksiä Espoon kaupunkiin ja Fortumiin. 

Hallituksessa päätetään asioista ja klubikokouksessa on enemmän letkeää seurustelua. 

 

 16. 3. Alue 

  1. Lohko  ZC Minna Sneck 

Kaikkien klubipresidenttien kanssa on oltu yhteydessä. Siivoustalkoita on pidetty klubeissa ja 

Nenäpäivään osallistutaan. Alkuvuodesta on seuraava yhteinen tapaaminen presidenttien 

kanssa. 

 

  2. Lohko  ZC Antti Leppilahti 

Ei paikalla, ei raporttia. 

 

  3. Lohko ZC Wilhelm Nyberg 

Tilanne Länsi-Uudellamaalla on vakaa, vaikkakin toiminta on tällä hetkellä vähäistä. 

          Liite 3 

 

17. Palvelu- ja varainhankinta      GST Mira Haahti 

Viestejä on liikkunut vähän. Leijonaemot yhteistyö on alkanut. 14.11.2020 on Diabetespäivä. 

Ideoita tekemiseen kaivataan - LCIF:n viesti on sähköpostissa. 

 

18. Jäsenyystoiminta        GMT Hannu Saarnilehto 

Uusia jäseniä on tähän mennessä tullut 20. Nyt on perustettu kaksi pilottiryhmää, jotta 

saataisiin uudet klubit 1 ja 2 alueille. Ensisijaisia kohteita vaikuttaisi olevan Pitäjänmäki ja 

Jätkäsaari. Liite 3 

 

19. Valmennus        GLT Sanna Mustonen 

85 henkilöä on osallistunut syksyn aikana valmennuksiin. Ruotsinkielinen Lions-Info pyritään 

pitämään alueella 3 vielä joulukuussa. Aktiviteettipajat ja valmennukset jatkuvat normaalisti. 

          Liite 3 

 

20. LCIF         DC Kimmo Markkanen 

Kauden alkaessa oli Suomen piireistä paras B-piiri, 47,13 USD/jäsen. Kansainvälisesti on 

suunniteltu LCIF päivää pidettäväksi 12.6.2021. Silloin Suomessa on Lions-liiton 
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vuosikokous. Tarkempaa ohjeistusta tulee myöhemmin. DC Kimmo Markkanen tulisi 

mielellään käymään lohkofoorumeissa. 

          Liite 3 

 

23. Rauhanjuliste        ZC Minna Sneck 

Aikaisemmin aktiivisena olleet klubit ovat nytkin aktiivisia. Töiden palautus koordinaattorille 

12.11. mennessä tai piirikuvernöörille 15.11.2020 mennessä. Koronan salliessa näyttely 

keväällä 2021. 

          Liite 3 

 

24. IR, kansainväliset suhteet    PDG Ilkka Siissalo ja PID Erkki Laine 

NSR järjestetään tammikuussa 2021 virtuaalisena. Useita klubeja on mukana järjestelyissä. 

EF-WaSH kokous on12.11.2020 - Intiassa on iso projekti vedensuodatuksen ympärillä. 

Afrikassa kaivataan maskeja ja hanskoja - mieluummin rahana.  

Toiminta on koronan takia hiljaisempaa kuin aikaisemmin. 

Sri Lankassa on uutena asiana silmäleikkauskummit. Perinteisiä kummilapsia siellä on 

odottamassa noin 300.          

          Liite 3 

 

25. Ympäristö         PDG Tiitus Tuohikorpi 

1.VDG Mika Pirttivaara kertoi Puhtaat vedet projektista. Kulmat kuntoon projekteilla pyritään 

saamaan muita Leijonien kanssa näkyvästi siivoamaan ympäristöä. Liiton ympäristöpalkinto 

on puolestaan suunnattu ulkopuolisille, esim kouluille. Liiton verkkokauppaan avautuu kohta 

myös Puhtaat vedet tuotteet.       

 

26. Viestintä         PRC Päivi Lindroos,  

         Webmaster Mika Wenell 

Kotisivujen uudistus, jolloin saadaan uusi visuaalinen ilme. Erotettava yleinen FB ja piirin 

sisäinen Facebook. Kehitetään FB:stä ykkösväline tiedottamiseen ja markkinointiin. 

Ehdotetaan esim.kilpailua, jossa eniten postauksia tehnyt klubi saa 500€. 

Viestintätyöryhmän jäseninä on Päivi Lindroos, Mika Wenell, Aki Naukkarinen, Susanna 

Jokiperä. Kiinnostuksen mukaan ryhmään otetaan myös lisää jäseniä.   

          Liite 3 

 

27. PDG- ja kunniatoimikunta      IPDG Kristiina Jäntti 

Suomen/Piirin leijonien 70-vuotisjuhlaa ei ehkä vietetä tällä kaudella koronan takia. PDG 

tapahtuma järjestetään virtuaalisena.        

          Liite 3 

 

28. Nuorisovaihto        DC Teemu Laitinen 
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Lokakuussa pidettiin virtuaalinen NV-tapaaminen. Ensi kesän Nuorisovaihtoa viedään 

eteenpäin, mutta todennäköisesti sen sisältö tulee muuttumaan paljon aikaisemmista 

kesistä. Muutamat maat ovat jo päättäneet, ettei Nuorisovaihtoa toteuteta ensi kesänä. 

          Liite 3 

 

29. Lions Quest ja Vastuu on meidän    IPDG Kristiina Jäntti 

IPDG Kristiina Jäntti oli lähettänyt esityksen.     Liite 3 

 

30. Muut asiat 

  a. Piirin rekisteröityminen 

GMT Hannu Saarnilehto alusti asiassa. Aikaisemmin tulleissa kommenteissa on mietitty 

seuraavia asioita: 

- 30-50 hallituksen jäsentä on aivan liian suuri kokoonpano. 

- Yhdistyksessä olisi hyvä olla pieni hallitus, jolloin hallitustyöskentelystä saadaan 

mahdollisimman kevyt. 

Näitä asioita joudutaan vielä miettimään ennen kuin lopulliset piirin säännöt saadaan 

muodostetuksi. 

 

  b. Piirihallitukset 3 ja 4: 25.1.2021 (maanantai) - > lauantai 23.1.2021;  

31.3.2021 

Tämä tiedoksi. 

 

  c. Diabetes    ZC Heikki Hartikainen 

Diabeteskävely siirtyy syksystä kevääseen. Silloin ehkä mukana myös diabetes-juoksu. LC 

Helsinki/Stamina on järjestelyissä aktiivisesti mukana. 

 

  d. Aktiviteettikirjaukset 

Aktiviteettikirjaukset on syytä saada jokaisessa klubissa ajantasalle. 

 

  e. GAT apuraha (500€) 

Klubit voivat saada LCIF:stä avustusta aktiviteetteihin. Esim. Diabetes-kävely, 

tuhkakuppiprojekti? 

 

  f. Maailma kylässä tapahtuma 29.-30.5.2021 

Keskusteltiin yhteistyökuviosta N-piirin kanssa. 

 

  g. Alue 2:n lohkojako 

Keskusteltiin Alueen 2 mahdollisesta uudesta lohkojaosta. 

 

  h.MD  107 uusi piirijako 

DG Susanna Jokiperä kertoi uuden piirijaon suunnitelmista. 
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  i. Sankarihaudat ja Melvin Jones lounas 

Järjestelyvuorossa on N piiri. Tarkempaa ohjelmaa ei vielä ollut tiedossa. 

          Liite 3 

31. Kokouksen päättäminen 

DG Susanna Jokiperä kiitti kaikkia osallistujia hyvästä ja keskustelevasta kokouksesta ja 

päätti kokouksen klo 17.50. 

 

 

Vakuudeksi 
 
 
---------------------------------------     ---------------------------------------- 
Piirikuvernööri Susanna Jokiperä  Sihteeri Jukka Uusitalo 
 
 
 
Pöytäkirjan todistavat oikeaksi 
 
 
-----------------------------------------  ------------------------------------------- 
GMT Hannu Saarnilehto   DC Teemu Laitinen 
 
 
 
Liite 1: Osallistujalista 
Liite 2: Esityslista 
Liite 3: DG:n yhteenveto piirihallituksen esityksistä. PiHa 2 esitys 
 
Liitteet ovat saatavissa klubien jäsenille pyynnöstä. 


